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Thetaxable checking

Summary:

In order to be tax work active and successful there is a need for a set of
procedures and mechanisms Perhaps the most prominent of the tax examination and
tax examination contributes to the large amount of tax justice when by checking the
outcomes of taxable.

And adjust the processes of settling accounts and tax collection and prevent cases of
tax evasion or reduce them in order to achieve revenue, which constitute a large part
of the General budget.

Keywords:

Taxable checking, tax justice, income tax, tax collection, tax evasion.

Vérification fiscale
Résume:

Pour que le travail fiscal soit actif et fructueux, il est nécessaire de mettre en
place un ensemble de procédures et de mécanismes. Peut-étre le plus important des
controles fiscaux contribue-t-il a la grande quantité de justice fiscale qui consiste a
vérifier les résultats des sociétés imposables.

Et ajustez les processus de réglement des comptes et de recouvrement des
impoOts et prévenez les cas d’évasion fiscale ou réduisez-les afin de générer des
recettes, qui constituent une part importante du budget général.

Motsclés:
Vérification imposable, justice fiscale, impdt sur le revenu, perception de 1'impot,
¢évasion fiscale.
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